



GENÈVE - SUISSE

## TEMPLE DE LA BEAUTÉ L.RAPHAEL

Au cœur de Genève, dans la prestigieuse rue du Rhône, le Temple de la Beauté L.RAPHAEL fondé par Ronit Raphael et dirigé par le Docteur Gumener, est un établissement où l'on prodigue une approche personnalisée et pluridisciplinaire du bien-être et de la beauté.

In the heart of Geneva, on the prestigious rue du Rhône, the L.RAPHAEL Temple of Beauty, founded by Ronit Raphael and under the supervision of Dr. Gumener, offers a personalized and multidisciplinary approach to well-being and beauty.



ODR



©David Kassmann



SPA

Dans cet écrin luxueux, l'équipe d'esthéticiennes et de thérapeutes vous fera découvrir une vaste gamme de soins et de traitements issus des dernières technologies. Sur 4 étages, le Spa de 1000 m<sup>2</sup> abrite 10 cabines de soins et un nouveau HAIRSPA Rossano Ferretti ouvert depuis fin octobre 2016.

In this luxurious setting, the team of beauticians and therapists will make you discover a large range of the most technologically advanced skincare products and treatments. On 4 levels, the 1000 square meter spa houses 10 treatment rooms and a new HAIRSPA Rossano Ferretti opened since end of October 2016.



L.RAPHAEL GENÈVE

L.RAPHAEL  
15, rue du Rhône  
1204 Genève  
Suisse

OUVERTURE - OPENING

TOUTE L'ANNÉE  
ALL YEAR



l-raphael.com



T. +41 (0)22 319 28 28